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EI Grup Municipal de CiU, manifesta per 
general coneixement el seu posicionament 

sobre l'illa de Vianants 
1. — El nostre Grup mal havia concebut la Illa de vianants com una actuació aïllada de caire urbaní^ic Í/o comercial 

El nostre programa de realització d'actuaciont a la zona centre, afavoridores d*iin 
devefllr per Mollet com a centre comercial 1 de servds pel Baix Vallès Oriental, es ba-
sava en un seguit de projectes perfectament pensat, tant en la seva seqüència temporal 
com a la seva distribució a Tespal físic de la ciutat. 

Aquest paquet estava format per: 
A. ' lila de vianants 

primera fase: Pça. Prat de 
la Riba. Realitzat pel Go-
vern anterior. 

B. — Arraryament apar-
cament costat camp de 
futbol. Habil i tació de 
l'espai feta pel Govern 
anterior. 

C. — Adquisició solar 
INTISA de TAvinguda 
Llibertat per instal.lar-hi 
el nou VIerbat Muriicipal 
amb unes galeries comer-
cials al costat i una gran 
zona d ' a p a r c a m e n t s . 
Contracte de compra sig-

nat per Tequip de Govern 
anterior. 

D. Segona fase Illa 
de Vianants: C / Ventalló, 
Barcelona i Balmes. 

E. — Nova estructura 
del trànsit rodat. 

F. — Nova urbanitza-
ció de totes les rambles 
des de Plana Lledó fins la 
Riera Seca per convertir-
ies en el gran passeig arte-
rial de la vila. 

G . — T r a s l l a t d e l 
Camp de futbol actual i 
reali tzació de la gran 
zona verda del Centre. 

H, — Reformes al C . / 
B e r e n g u e r I I I p e r 
equiparar-lo en quant a la 
seva promoció urbanísti-
ca amb les zones abans 
esmentades. 

I. — Nova ubicació del 
m e r c a t n o - s e d e n t a r i 
( m e r c a t de d i m a r t s ) 
recollint-hi les apor ta-
cions que poguessin fer 
les diverses entitats asso-
ciatives. 

J. — Aprofitament del 
C. / Jaume I i zones adja-
cents un cop que la Gene-
ralitat acabés les obres de 
desviament de la N-152. 

2, — Que siui fet de tot això des que aosaltres vàrem wrtlr 
dt Pequlp dC' gavcm mutiiclpal? 

1. — No es va fer el pa-
gament del termini vençut 
a desembre del 87 pel so-
lar INTISA per la qual 
cosa el propietari entén 
que s'han incomplert els 
punts del contracte i dóna 
la venda per desfeta. Ac-
tualment l 'assumpte està 
sub-judice. Això, si més 
no, elimina de moment ta 
possibilitat d'una actua-
ció fonamental per Mo-1 
llet. 

2. — Les obres al C . / 
Ventalló, Balmes i Barce-

lona s'han portat i es por-
ten a terme enmig d'una 
falta de planificació tem-
poral i de sensibilitat que 
han aixecat polseguera. 

3 . — El t r a s l l a t del 
VIerbat de dimarts, no ha 
satisfet a ningú, fins a tal 
punt que j a s'està reconsi-
derant. 

4. — De l 'actuació so-
bre ia rambla, tot just es 
comença a parlar ara a 
nivell de papers. 

5. — P-e! carrer Beren-
guer III no existeix cap 

projecte en el present ni a 
mig termini. 

6. Per aconseguir la 
zona verda del Centre 
s'han fet els primers pas-
sos, però encara estem 
lluny de gaudir-ne. 

7. — L'aparcament al 
costat del camp de futbol 
sí que té un projecte de 
molt propera realització 
la financiació del qual và-
rem aprovar al ple del 25-
04-89. T r i g a r à bastant 
més el canvi d'ubicació de 
l'actual camp de futbol. 

— Per què hl Im grups interessats en dir que és CiU 
quivoltiUftrIaRtmbla? 

Per començar: a l 'apro-
vació en Ple del Projecte 
Bàsic de la Illa de Via-
nants no hi figurava cap 
de tallar la Rambla. Per 
tant nosaltres no hem 

— Quina ha estat la nostra posició al ple quan han passat punts 
relackmat amb la Illa de Vianants? 

Considerem que és necessari que es conegui que el tema ha donat lloc als se-
güents tràmits en òrgans col·lectius de govern municipal: 
Aprovació Projecte tècnic 
Adjudicació obres 
Certificació núm. l obres 
Certificació núm. 2 obfes 
Certificació núm. 3 obres 
Certificació núm. 4 obres 

Considerem que és ne-
cessari recordar que no-
saltres no formen part de 
l i comissió de Govern. 
Nohiés del Ple, al si del 
qual només un cop hem 
pogut explicar la nostra 
postura. 

Aquesta postura tal 
com reflexa 1 acta oficial 
corresponent .fou: el nos-

dia 28-07-88 
dia 28-09-88 
dia 08-12-88 
dia 21-12-88 
dia 17-03-89 
dia 23-04-89 

tre portaveu, senyor c u n í 
manifestà que el projecte 
ens semblava insuficient, 
considerant com aspectes 
fonamentals que el pres-
supost presentat no reco-
llia el cost de projectes su-
plementaris que sens dub-
te caldria fer —faem re-
ferència a la resta d'ac-
tuacions — i par làrem 
concretament de la reor-

Ple 
comissió Govern 
comissió Govern 
comissió Govern 
comissió Govern 
comissió Govern 

denació de trànsit rodat, 
la il.luminació de ia Pça. 
Catalunya i el respecte als 
drets dels vems de Venta-
lló i La Pau, a més a més 
d'un estudi més acurat del 
paviment que convenia 
utilitzar-hi. 

De tot així) w va fer 
ressò l'alcaldia, però res 
de tot això s'ha tingut en 
consideració. 

Vist que la unitat i sin-
cronia d'accions que no-
saltres venim dissenyant i 
defensant des del manat 
anterior no s'ha portat a 
terme per manca d'aspec-
tes per nosaltres fona-
mentals, entenem que des 
que l'oposició no podem 
fer cap cosa que no sigui 
en aquesta doble vessant: 

1. ^ Mantenir Infor-
mats als nostres ciuta-
dans, tot clarificant els 
nostres posicionaments 

que no són altres que els 
continguts en aquest full 
que, alhora, volem que 
serveixi per desmentir ro-
tundament ft qui ens hagi 
atribuït línies diferents de 
les aquí exposades per pú-
blic coneixement. 

2. — Davant d*una si-
tuació com aquesta fem 
una crida púMlca, com ja 
s'ha fet en privat (Comis-
sions Inforitiàtives) i en el 
Ple als qui governen, per 
tal d'arribar a un consens 

en aquest tema que és un 
tema de «fer ciutat» més 
enllà de les diferències po-
lítiques. Consens que a 
més a més de donar-se en-
tre els diferents grups mu-
nicipals, hem de saber fer 
extensiu a tothom que tin-
gui aprotacions en positiu 
a fer. 

MoUet, 30-04-89. 
G R U P M U N I C I P A L 
D E CIU A L'AJUNTA-

MENT D E MOLLET 

aprovat mai el tall. Và- xò sí, existeix un avant-
Pfoj^^t^- Però repetim: complementar i , fms avu, ^ l'aprovació escaient no s ha presentat mai a ^ aprovació ni al Ple ni a la a cap òrgan col.lectiu de Comissió de Govern. Ai- Govern ^udicipal . 

NOTA: el passat 25 d'abril s*han aprovat uns pressupostos municipals per 
quasi 2.000 milions de pessetes al re^ecte dtís quals tenim molt a dk a Toploló 
pdblica. Tancada la redacció per fer-lo en aquest ndmero de «La Trlbiua Valle-
sana», ens proposem fer-lo al següent. 
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